

珠寶、東洋藝術



珠寶板塊中，香港拍賣會上 2.17 克拉的泰國產無燒艷紅色紅寶石與 2.04 克拉的鑽石戒指一組以 26 萬 6,200 港幣成交，而珊瑚依然是華人收藏家的心頭之愛，直徑 26.3 毫米的珊瑚鑽石戒指以 24 萬 2 千港幣成交，其餘多數優質商品也相繼成交。此外，東京拍賣會的東洋藝術板塊中，製作精良的日本初音蒔繪料紙盒、李朝螺鈿漆盒、白瓷罐，以及近代陶瓷等多數作品順利成交，可見技藝高超、稀少貴重的作品不論於哪個版塊都是人氣所向。

今後的拍賣會中，伊斯特也將繼續結合客戶需求，不受限於地域，在國內外廣泛宣傳及征集作品。

Jewellery, Japanese & Chinese Antiques

In the Jewellery sale, 2.17 ct unheated Thailand vivid red ruby & 2.04 ct diamond ring set was sold at HKD 266,200. On the other hand, corals are still popular among Chinese collectors with a 26.3 mm coral & diamond ring sold at HKD 242,000. High-quality fine jewellery were bided successively in the sale.



Turning to Japanese & Chinese Antiques, works such as lacquered hatsune paper box made with high technique, Choson lacquer mother of pearl box, white porcelain pot and modern ceramic works were sold successfully.

Among all the genre, it shows a tendency that works with rarity and high skills can attract more attentions from collectors.

Est-Ouest Auctions aims for collecting works and holding auctions catering to the market needs and promoting widely in the world. We are now welcoming consignment.

